
            

Aan:           De gemeenteraadsleden van Midden Delfland 

Onderwerp:  Reactie stemming vluchtelingen opvang   Den Hoorn, 2 November 2023 

 

Beste raadsleden, 

 

Niet onverwachts: een meerderheid heeft op 25 oktober voor het plan voor een AZC in Den Hoorn gestemd en 
op 31 oktober voor de aankoop van het benodigde land aan de Harnaschdreef. Om positief te beginnen; ook 
wij zijn blij dat Midden-Delfland vluchtelingen opvangt. Dat is hoog tijd. Over de vorm waarin, de 
randvoorwaarden, het proces en de interpretatie van de overeenkomst verschillen wij sterk van mening met 10 
van de 17 raadsleden. Daarin worden wij gesteund door vele honderden bewoners met wie wij direct contact 
hebben en indirect de 3000 ondertekenaars van de petitie.  

Het bewonerscollectief is zeer geschrokken over hoe er door de gemeenteraad omgegaan is met dit dossier en 
over hoe de gemeente omgegaan is met burgers in zijn algemeenheid. In dit bericht spreken we echter u aan: u 
heeft toegestaan dat Van Hemmen burgers bang heeft gemaakt met uitspraken als ‘u staat op menu van het 
COA’ of ‘anders komt er een tweede ter Apel in Midden-Delfland’. U heeft het toegestaan dat stukken pas 
inzichtelijk waren na de bewonersbijeenkomst, zodat een inhoudelijk gesprek niet mogelijk was. U heeft 
toegestaan dat onderzoek naar de locatie geheim bleef terwijl er voldoende signalen waren dat de 
voorkeurslocatie Harnaschdreef betrof (Inmiddels is bekend dat het college in april 2023 de locatie al gedeeld 
heeft met het COA. Deze stukken hebben wij op 26 oktober van het COA ontvangen, terwijl WOO-verzoek al 9 
weken eerder gedaan is). Er is gehamerd op het belang van communicatie maar uw woorden zijn geen kracht 
bijgezet door daden.  

Er is o.l.v. de portefeuillehouder ongeveer een jaar gewerkt aan het voorstel & overeenkomst welke bestaat uit 
verschillende standaarddocumenten van het COA, aangevuld met enkele specifieke afspraken en zonder 
financiële doorrekening. Het resultaat is teleurstellend. Vluchtelingen worden geplaatst op een locatie die tot 
voor kort onbewoonbaar werd geacht. U heeft uw mond vol over humane opvang, terwijl vanuit dat 
perspectief de Harnaschdreef de minst geschikte locatie is. Het college communiceert naar de bewoners van 
Den Hoorn met 5 jaar, maar het voorstel maakt 10 jaar bewoning veel waarschijnlijker. Flexwoningen zullen 
slechts gedeeltelijk beschikbaar worden gesteld voor eigen woningzoekenden waardoor de randvoorwaarden 
voor succesvol integratie en samenleven gering zijn. U kiest voor grootschalig zodat het COA verantwoordelijk 
is voor zorg en veiligheid en u ziet een rol voor o.a. de vrijwillige buurtpreventie m.b.t. garanderen van de 
veiligheid in de omgeving van het toekomstige AZC, zonder dat u een goed beeld heeft van overige zaken die 
noodzakelijk zijn om dit in goede banen te leiden.     
 
Bovenstaande is slechts het topje van de ijsberg van onze punten van zorgen, irritaties en kritiek op het proces. 
Er bestaat binnen het bewonerscollectief geen enkele twijfel dat het proces bewust is ingericht om kritische 
raadsleden en burgers buitenspel te zetten.  
Voor ons is dit voldoende reden om af te zien van een rol in een participatietraject.  
De vertrouwensbreuk tussen onze achterban en de gemeenteraad evenals het college is hiervoor te groot.  
De gemeente, evenals onze achterban en de pers, zullen wij informeren over ons standpunt.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het bewonerscollectief tegen grootschalig AZC in Den Hoorn. 


